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 6 Összefoglaló az Oktatási 

Kerekasztal munkájáról
Második alkalommal gyűltek össze a helyi 
oktatás fejlesztésének céljával a Kerekasztal 
résztvevői 2016. május 25.-én. Ezúttal a 
beszélgetés az új iskolaépület körül forgott, 
annak jelenlegi finanszírozási kérdései, illetve 
jövőbeni felhasználási módjai kerültek az 
érdeklődés homlokterébe. 

Voltak egyéb, szintén nagyon fontos fel-
vetések is (többek között a Napraforgó 

Tagozattal, a Zeneiskolával, a Zeneiskola 
épületének majdani felhasználásával, a há-
rom óvoda és az iskola együttműködésével 
kapcsolatosan), azonban ezeket a másik két 
téma fontosságára tekintettel közös meg-
egyezéssel a következő alkalomra halasztot-
ták a résztvevők. 

Az összejövetel tulajdonképpeni témáinak 
meghatározását követően a Partners Hunga-
ry Alapítvány munkatársainak segítségével a 
résztvevők igyekeztek érveket és ellenérveket 
találni a másnapi önkormányzati testületi 
ülés megtámogatására, ahol váratlanul arról 
kellett döntenie a képviselő-testületnek, hogy 
az új iskola építéséhez korábban felvállalt ki-
egészítő sajátrészt már az idei költségvetésben 
szerepeltessék-e. 

Nehéz helyzetet teremt jelenleg a kor-
mányzat azon törekvése, hogy a jövőben az 
oktatás céljára szolgáló épületek tulajdonjo-
gát is esetleg magához vonja. Ennek ellené-
re, minthogy a helyi oktatás minősége „helyi 
közügy”, az épület mostani és majdani tulaj-
donjogától mintegy függetlenül, a Kerekasz-
tal egyhangúan amellett szavazott, hogy az új 
épület lehető legnagyobb méretben, a lehető 
leghamarabb, a lehető legszebb és legjobb mi-
nőségben épüljön meg. 

A megbeszélés második témája is a más-
napi testületi ülés egyik napirendi pontjához 
igazodott. Mivel korábban az Önkormányzat 
elvi döntéssel elhatározta, hogy az új iskola 
felhasználási módjai tekintetében valamilyen 
módon megkérdezi a helyi lakosokat, tanáro-
kat, óvodapedagógusokat, oktatási vezetőket, 
szociális szakembereket, ezért a Kerekasztal 
résztvevői három kis csoportra osztva arról 
beszélgettek, hogy a különböző megoldások 

egy nagy intézmény két telephellyel;
egy nagy oktatási intézmény, amelynek 

alternatív pedagógiai programmal működő 
tagintézménye létesül;

két külön oktatási intézmény egymástól 
független vezetéssel, két külön épületben, mi-
lyen előnyökkel és hátrányokkal járnának. 

A megbeszélés bizakodó hangulatban zá-
rult, a következő alkalom várhatóan június 
22-én kerül megrendezésre.
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Nyugdíjas  
pedagógusok 

találkozója
A GENERÁCIÓK HÁZÁBAN

Találkozóra invitálta Budakeszi nyugdíjas pe-
dagógusait a helyi Idősügyi Tanács. A városve-
zetés számára mindig is fontos volt a helyben 
élő, nagy tapasztalatú nyugdíjas szakembe-
rek megszólítása. Szakmai tudásukra, és a 
hívatásukban eltöltött hosszú évtizedek alatt 
szerzett tapasztalataikra, bölcs tanácsaikra, 
mindig érdemes figyelni. 

A mostani találkozó célja is az volt, hogy kö-
tetlen formában beszélgessenek arról, ho-

gyan érzik magukat a városban, milyennek ta-
lálják az oktatás mai helyzetét Budakeszin. Mi 
az, ami jó irányba változott az elmúlt években, 
és min lenne érdemes változtatni.

A rendezvénynek a megújult Generációk 
Háza adott otthont, ahol az óvodásoktól az 
idősekig minden korosztálynak kínálnak prog-
ramokat. Az idősek részt vehetnek például az 
Idősügyi Tanács szervezésében egészségmegőr-
ző gyógytornán, vagy kipróbálhatják magukat 
a Kreatív Körben ahová mindenki szabadon 
csatlakozhat. 

Budakeszin az is hagyomány, hogy a városi 
oktatási intézmények rendezvényein mindig 
szívesen látják a már nyugdíjba vonult kollégá-
kat, így évente többször is van alkalma találkoz-
ni a régi és új kollégáknak.

A jelenlévőket köszöntötte dr. Győri Otília 
polgármester asszony is, és készséggel válaszolt 
a feltett kérdésekre. 

Minden résztvevő egyetértett abban, hogy 
nagy előrelépés lesz, ha megvalósul az iskolabő-
vítés, hiszen az elmúlt évtizedekben az alsó ta-
gozat mindig kihelyezett épületben működött. 
Polgármester asszony egy kérdésre válaszolva 
elmondta, hogy az építkezés előkészítése ro-
hamléptekkel folyik, hiszen az iskolaépítésre az 
államtól kapott összeget legkésőbb jövő év végé-
ig fel kell használni. 

A hozzászólók reményüket fejezték ki, hogy 
a művelődési ház, és a könyvtár méltó elhelyezé-
sére is sor kerülhet a közeljövőben. Polgármes-
terasszony válaszában elmondta, hogy a kérdés-
ben folyamatosan folynak egyeztetések.

A találkozó jó hangulatban zárult, a részt-
vevők pedig hamarosan újra találkozhatnak, 
hiszen június 6-án, hétfőn 16 órakor várja őket 
az önkormányzat a pedagógus napi ünnepen, az 
Erkel Ferenc Művelődési Központban. 

Nyíri Erzsébet


